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Aktiv IT
Anitas Blomster og Begravelsesbyrå
Antco AS
Apotek 1 Sjøvegan
Arctic fritid
Astafjord Utvikling
Astafjord Vekst
BenAas Eiendom
Bjørn Sverre Enoksen
Brødrene Bakkehaug
Brødrene Fløtten
Bunnpris
Bye Berg Elektro
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Baa Eiendom
Coop Extra Sjøvegan
Elvelund Camping
Felleskjøpet Agri
Garsnes Brygge
Garsnes Utvikling
Indlandet Automobilverksted
Jens Viktor Steinsund 
JM Jensen Maskin
Kleo
Kåre Maloney
Lavangsnes  Wunderkammer AS
Løkse Maskin

Markus Svendsen Interiør
Mast Frisør AS
Maxi Miljø
Mazhars Mathus
Millionfisken
Perpetuum Miljø
Plan-Evo
Regnskap i Nor
Salaks
Salangen TAXI
Salangen Øl og spaserforening
Salong Lilleng
Se og Opplev AS

Sjøvegan Byggevare
Sjøvegan Ingenør og konsulenttjeneste
Sjøvegan Maskin & Transport
Sparebanken 1 Nord-Norge
Sparebanken Narvik
Sport 1 Sjøvegan
Synsam Sjøvegan
Sør-Troms Museum
Tore Ratkje AS
YX, Petters Autoshop
Z Interiør

Det var en gang ei lita bygd som lå klemt 
inne mellom høye fjell og fjorder langt 
oppe i nord. Bygda hadde hatt mange 
fabrikker og bondegårder med arbeidere og 
bønder, og i de små og store husene bodde 
disse menneskene med koner, menn og 
barn. Etter som tida gikk, var det mange 
av gårdene som ble nedlagt, barna flyttet 
til enda større byer og fant seg partnere 
og jobber andre steder i det lange landet. 
Fabrikkene ble nedlagt en etter en, og det 
var enda flere som flyttet ut av bygda. 
Dette varte en stund, og det var flere og 
flere som glemte at bygda lå der vakker og 
innbydende innerst i en liten fjord.

Da det nærmet seg jul skjedde det som 
skjer i den samme bygda hvert år. De 
glemte at de var små, og satte opp ei 
staselig og høyreist gran midt på torget. 
Da de åpnet julegata, skinte det fra mange 
åpne butikker og kafeer, og julelysene 
skinte om kapp med glansen fra glade 
barneøyne som gikk rundt treet. De to 
skolene i bygda glemte at de var små, og 

gikk inn i julehøytida med store tanker om 
hva de hadde gjort i året som gikk, og det 
som skulle gjøres neste år. Alle firmaene 
som dreiv med maskiner og bygging og 
dynamitt og anleggsarbeid, glemte at de 
jobbet i en liten kommune, de som jobbet 
der, tok på seg et lag med ullundertøy 
under kjeledressen og trosset vær og vind. 

Et lokalt firma som drev med noe så 
gammelt og tradisjonelt som å selge fisk fra 
havet, de glemte seg helt bort og begynte å 
sende fisk av gårde til alle kriker og kroker i 
verden, med fly!

De som jobbet i kommunen glemte at de 
hadde trange budsjett og små forhold, og 
de lot seg rive med av en drøm om et flott 
sentrum med torg, utsmykning og turstier. 
Faktisk var det sånn at alle som bodde og 
jobbet og levde i den lille bygda glemte at 
bygda var liten og at den en gang hadde 
vært større og travlere. De så seg rundt og 
så at bygda hadde nesten alt det som større 
steder og byer har og er stolte av. Her var 

det både mennesker og ideer, butikker og 
firma, grundere og kapital. 

Og så feiret de jul slik de hadde gjort det 
hvert år, med gaver fra de lokale butikkene, 
lys på den store grana, gudstjeneste i den 
flotte kirka og lys og varme i nesten alle 
husene i bygda. Og på nyttårsaften sendte 
de opp et fyrverkeri som om det skulle ha 
vært i selveste hovedstaden.

Og hvis dette hadde vært et eventyr, så 
hadde det sluttet med «Snipp, snapp, 
snute», men det er ikke et eventyr, det er 
en historie om Salangen, bygda vi bor i og 
som er akkurat slik som det står om her, 
bortsett fra en viktig detalj…. Det er ikke 
slik bare til jul, men hele året!

God jul til alle Salangsværinger, besøkende, 
fastboende og hjemkommere!

Andreas Bay,  
leder Salangen Næringsforening

Andreas Bay.
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Tradisjonen med pepperkakehus og Jule-
grendgave har kommet for å bli. Primus 
motor Vibeke Kråbøl sier at i år er det 
de som kjører opp langrennsløypene i 
Salangen som skal tilgodeses: - Folk her i 
Salangen er veldig opptatt av skiløypene. 
Vinteren brukes av så mange oppi Selje-
skogen og rundt forbi. Hver eneste gang 
de flotte løypene ligger der som noen 
trikkeskinner innover snøtunge graner, 
kommer bilder og eufori på Facebook, 
enten fra de som trener eller fra de som 
rekreerer. 

– De flotte løypene skjer ikke av seg 
selv, sier en engasjert Vibeke: – Vi er alle 
oppfordra til å bidra med Vipps, men vi 
glemmer ofte den biten. Nå vil hun få folk 
til å vipse i vei: – Tenk om vi kom opp der 
og møtte et utråkka løypenett!

SVÆR DUGNADSJOBB
– Helt fantastisk at noen tenker på oss! 
Utsagnet kommer fra han som er ansvarlig 
både for tråkkemaskin og turnuser, Oddgeir 
Woll – og han sier at det kommer veldig 
godt med. Å holde løypenettet i orden, er 
nemlig en svær dugnadsjobb som skigruppa 
i SIF har ansvaret for: – På en god sommer 
vokser alt av kratt 1 – 1,5 meter, og det 

må hogges og fjernes før vi kan kjøre opp 
løyper, forteller han. 

STYRKER SAMHOLDET
Løypenettet er på flere mil, og består 
primært av lysløypa i Seljeskogen med 
sidespor pluss turtrasèene til Øvre 
Seljeskogen og over Snauhågen ned 
Sandbergan. I tillegg kjøres det hvert år opp 
løyper til Salangstrimmen. – Det er mange 
hundre timer med dugnad, både til rydding, 
reparasjoner og kjøring, og vi håper 
flere har lyst å bidra. For det er jo denne 
dugnadsinnsatsen som styrker samholdet, 
det er limet i bygda, og derfor utrolig 
viktig, sier en engasjert primus motor for 
skiløypene.

TAKKNEMLIG
Også leder av SIF Ski, Kenneth Daleng, er 
svært glad for gaven: – Det betyr mye. For 
det er dyrt å drifte løypenettet, så vi er 
veldig takknemlig. Å kjøre opp løypene, er 
en tur på rundt 30 km – så det krever både 
tid, folk og penger. Og skiløypene er etter 
min mening det beste folkehelsetilbudet 
vi har i Salangen, understreker Kenneth 
Daleng.

KJEKK LØYPEMASKIN
SIF Ski gjorde ei storinvestering i fjor, da de 

kjøpte ei ny tråkkemaskin, en Pisten Bully 
100, til vel 2 millioner. Den er, ifølge Woll, 
«meget kjekk» og et godt arbeidsverktøy 
med to løypeploger bak. Den går på diesel, 
og det blir fort noen tusen liter i året. 
I skrivende stund er det ikke nok snø 
til å starte den, men blir det en normal 
vintersesong, kan løypene forhåpentlig 
være klare når denne utgaven av Snadder 
kommer ut. Takket være Oddgeir, og de to 
andre løypekjørerne Frode Kristoffersen 
og Torbjørn Paulsen – og resten av 
dugnadsgjengen i SIF Ski.

Har du forresten lyst å bidra til dette 
viktige arbeidet? Vipps til 500154

Vi har alt
du trenger til
julehandelen

Gratis parkering - Medlemsfordeler - gunstige priser

Åpningstider 07.00 - 23.00 -Alle dager

Julegrendgave til langrennsløypene
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FRISKLIVSRESEPT
Ikke alle små kommuner har en slik 
tjeneste, men Salangen har prioritert 
dette: – Du trenger ikke henvisning, men 
kan ta kontakt selv, forteller Sende. For 
bare 300 kroner får du en Frisklivsresept 
som varer i 3 måneder. Kjøres det kurs, vil 
det være en annen pris. Men det skal ikke 
stå på økonomien. Har folk ikke råd, kan 
de få hjelpen gratis – vi har lav terskel her, 
understreker Sende.

ENDRE LIVSSTIL
Folk har forskjellige mål, og Karla hjelper 
dem til å nå dem, enten med trening, 
kostholdsamtaler, røykeslutt og i oktober 
startet de for første gang med søvnkurs. 
Hvem kommer til Frisklivssentralen? 
Alle som ønsker en eller annen form for 
livsstilsendring, og de fleste er over 25 år. 
Barn og ungdom har også vært innom, 
og Karla har kjørt matkurs med enkle, 

sunne oppskrifter både for unger og for 
innvandrere. -Det er om å gjøre å ha et 
realistisk mål for endringen, og tilpasse til 
hver enkelt, sier Karla.

STYRKE OG SPINNING
Karla jobber også som 
folkehelsekoordinator i kommunen, men 
det er mer retta mot hele befolkningen 
– frisklivssentralen er for hvert enkelt 
menneske: – Selv om det er en 50% 
stilling, får vi gjort utrolig mye på 
Frisklivssentralen. Vi har 5 gruppetimer 
i uka, og starter mandagene kl. 0645. Og 
folk er på plass! Da kjører vi annenhver 
gang med styrke og spinning, for vi har 
både sykler og vekter og et ordentlig 
treningsrom, sier en entusiastisk 
frisklivssjef. To dager i uka har vi styrke og 
balanse-trening for eldre, og der er det 42 
personer med. Det er rått!  -Vi får egentlig 
gjort alt vi ønsker, slår Karla Sende fast.

Milwaukee

Friske liv i Salangen

Frisklivskoordinator Karla Sende trives på treningsrommet 
på helsesenteret.

Har du lyst til å bli sterkere? Gå ned i vekt? Slutte å røyke? Sove bedre? Da er 
Frisklivssentralen i Salangen noe for deg. Der jobbes det med alt dette og mere til, 
for at folk skal få bedre helse, forteller frisklivskoordinator Karla Sende. Frisklivs-
sentralen startet i november 2020, og Karla kom på plass i en 50% stilling i mars 
2021. Hun har en bachelor i ernæring, og master i samfunnsernæring fra Oslo MET.
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Salangen kirke har mange forskjel-
lige kulturtilbud til ungdommen. – I 
utgangs punktet var vi noen voksne som 
hadde vært med i kor i kirka da vi var 
unge selv, så vi ville gi et kulturtilbud 
til ungdommen i dag. Vi så at det var 
mangel på et slikt tilbud til barn etter 
de hadde blitt 7-8 år. Det forteller Hans 
Erik Børve, som gikk sammen med Tor 
 Magnus Østvik og Stine Myrmel for 
å få på plass denne ordningen. Etter 
hvert valgte de å slutte seg til TenSing- 
bevegelsen for dette arbeidet: – Vi følte 
det passet veldig bra for oss. De hadde 
flere kurs og seminarer som vi fikk 
tilgang til for å drive dette ungdoms-
arbeidet. 

DRIVES AV UNGDOMMEN
De voksne er i hovedsak veiledere, der 
fokuset er at ungdommene skal gjøre 
mest mulig selv, med støtte og rådgivning 
fra veilederne. Børve forteller at dette er 
en viktig del av ideologien til TenSing-
bevegelsen: – Å møte ungdom med ånd, 
kropp og sjel, altså som hele mennesker! 
I hovedsak driver vi koret Sal-Sing, men vi 
har også tilbud for band, dans og lyd- og 
lysproduksjon, så vi prøver hele tiden å 

tilpasse tilbudet etter hva ungdommen selv 
ønsker. De drar også på en årlig tur for å 
møte andre ungdommer tilknyttet TenSing. 
I år gikk reisen til en ungdomsfestival i 
Danmark, og Børve beskriver det som en 
mini-versjon av Roskildefestivalen, men 
med mye mer innhold og uten alkohol:  
– Det var kjempegøy!

UKM-SUKSESS
I årets utgave av Ungdommens 
Kulturmønstring gikk begge bandene 
fra Salangen – Kjellerkameratene og 
Siste Dråpe – helt til landsfinalen i 
Trondheim, etter å ha gått videre både fra 

lokalmønstringen og fylkesmønstringen i 
Troms. De spilte også konsert under årets 
Millionfisken. 

BARE Å MØTE OPP
Børve sier at de har mellom 20 og 30 
ungdommer som møter opp hver onsdag i 
kirka, mellom klokken 19.30 og 21.30. Det 
er åpent for alle i alderen 13 til 19 år. Alle 
er velkomne, for dette skal være en friplass 
for ungdommen der de kan være seg selv 
og slippe all form for press de kanskje 
opplever ellers, understreker Hans Erik 
Børve til slutt.

Kultur til ungdommen

Sal-Sing på tur i Danmark.
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– Midnattsoltrappa har satt oss på kartet, og vi er blitt synlig. Den 
betyr masse for omdømmet til Lavangen – vi er plutselig blitt kjent! 
Ordfører i kommunen, Hege M. Rollmoen (AP) er entusiastisk klar 
i talen. Hun fikk også æren av å åpne trappa offisielt 8. juli, og har 
sjøl vært på toppen en 6 – 7 ganger siden den gang. 

Hege utsteder midnattsol-garanti på flekken, og innrømmer at de 2117 
trinnene utløser bra med melkesyre: – Jeg vil ikke lyge, det er langt og 
innimellom tungt – men det gir en sånn enorm mestringsfølelse å nå 
toppen, og så er det fint å teste seg sjøl. Dessuten har det ingen hast, 
og det er flust av fine rasteplasser underveis, slår hun fast.

NASJONAL ATTRAKSJON
Det hele startet vinteren 2020. Et ambisiøst prosjekt så dagens lys 
i Lavangen, “Lavangen 2030”. Lokale foreninger, reiselivsbedrifter 
og kommunen startet jobben med å skape en nasjonal attraksjon i 
kommunen. Bl.a. var de på befaring på Vegatrappa i Vega kommune 
på Helgeland. Med mønster fra denne, vokste ideen om å bygge både 
trapp og Via Ferrata.

NYTENKENDE OG BÆREKRAFTIG
En kommersiell bedrift, Rungu AS, ble stiftet for å bygge, eie og drifte 
en Via Ferrata. Samvirket Midnattsoltrappa SA ble stiftet, for å bygge 
tursti med trapp. Rungu og Midnattsoltrappa har samarbeidet, bl.a. 
om å få godkjente avtaler med grunneierne. Deres felles mål har vært 
å utvikle en nytenkende, bærekraftig og stor attraksjon i kommunen. 
Etter 4 måneders drift har vel 9000 turgåere gått opp Midnattsoltrappa, 
så de har helt klart lyktes. Trappa starter ved foten av mektige 
Spanstind, og slynger seg opp mot den spektakulære Henrikkafossen.

Vær med å skap muligheter!
Vi kvalifiserer mennesker ut i arbeid 
ut fra deres egne ressurser.

Samarbeid er med på å minske 
utenforskap og øke inkludering!

Bli med oss på dette viktige 
samfunnsoppdraget!

www.avekst.no
771 76 900

post@avekst.no

Suksess for Midnattsoltrappa

FAKTA:
Midnattsoltrappa er av tre, og er for det meste bygget over 
vegetasjonen. Traseen er en sammenhengende kombinasjon av 
trapper, klopper og gangstier, og dette gir trygg ferdsel og reduserer 
slitasjen i naturen. Midnattsoltrappa har 2117 trinn og gangbaner, 
og ble bygget av bedriften TreSteg. Den er en meter bred og har 
rekkverk. Midnattsoltrappa er tilgjengelig for alle, og alltid åpen. 

MER ENN 9000 BESØKENDE
Samvirket Midnattsoltrappa SA består av seks forskjellige lag og 
foreninger: UL Fram, UL Rett Leid, Spansdalen grendelag, Lavangen 
fjellvandrerlag, Soløy idrettsgruppe og Lavangen idrettsforening.  
Evy Hansen i UL Fram sier at tilbakemeldingene har vært fantastisk: 
- Folk er strålende fornøyd, og vi har nå «bikka» 9000 besøkende! 
Går du trappa, er det hyggelig, for folk er så pratsomme, du blir 
gående og prate, forteller Evy.  Hun var med på befaringa på 
Vegatrappa, og sier de ble inspirert til å gå i gang med et lignende 
prosjekt: Tretrapp og Via Ferrata.  -Men vi er ikke i en steinur, her er 
det mer grønne omgivelser, sier Evy Hansen i UL Fram. Det var Tor 
Erik Lind som opprinnelig hadde ideen til prosjektet, og han driver i 
dag bedriften Rungu AS.

LYST Å EIE ET TRAPPETRINN?
Du kan kjøpe et trinn til deg selv, eller gi bort i gave. Da bidrar du på 
det spektakulære trappeprosjektet. Det monteres en plate på trinnet 
ditt, med ditt navn på – eller den du gir i gave. Ett trinn koster kr 
1100,–. Bl.a. har Troms Fylkeskommune kjøpt ett trinn til hver av 
kommunene i fylket, pluss ett til seg selv.  

Ordfører Hege M. Rollmoen åpner Midnattsoltrappa offisielt lørdag 8. juli.
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Festivalen ble igjen en suksess i 2023, 
og leder i Millionfisken, Tonje-Helen 
Gundersen, satser på at det skal bli enda 
bedre i 2024: – Å sitte igjen med en slik 
stolthetsfølelse over hovedkomiteen, 
dugnadsånden til SIF fotball og andre 
frivillige, Salangen-samfunnet og gleden 
i ansiktet til alle besøkende – det gjør alt 
arbeid rundt festivalen verdt hvert bruk-
te minutt, og det gir virkelig mersmak!

Millionfisken 2024 fortsetter på brygga, 
men i litt nye omgivelser. Utviklinga 
av Sjøvegan sentrum er godt i gang, og 
festivalområdet vil få et nytt løft når det 
står klart til neste års Millionfisken. Tonje 
forteller at dette blant annet innebærer 
et nytt servicehus, sitteplasser, leke- og 
aktivitetsplass og en gapahuk på moloen 
med utsikt fra taket. I tillegg jobber 
styret videre for å gjøre festivalen så 
bra som mulig: – Vi jobber med stadig å 
utvikle Millionfisken med nye ideer for 
fiskekonkurranser, aktiviteter for barn og 
ungdom, samtidig som vi jobber aktivt 
for å finne musikk som treffer et bredt 
aldersspenn. Artistene slippes en gang utpå 
nyåret, sier Tonje.

Festivalsjefen påpeker at dugnadsånden 
rundt Millionfisken er viktig, og at de 

frivillige fortjener en stor takk hvert eneste 
år: – Vi fortsetter det gode samarbeidet 
med SIF fotball, som leverer dugnadstimer 
på løpende bånd både før, etter og under 
arrangementet. Millionfisken i år beskriver 
hun som en fantastisk helg, og ett ord går 
igjen: Stolthet. Og fantastisk vær, masse 
folkeliv, bodsalg, stolt over fantastiske 
lokale artister og god musikk både fra 
dem, Rolffa, Return og TopCoat. Det viser 
at Millionfisken betyr noe for mange. 
Arrangementet er kjempeviktig for bolyst, 

sentrumsutvikling, næringsforeningen, 
bosatte i Salangen og besøkende.

Så er du på utkikk etter den perfekte 
julegaven, er det bare å sikre seg billetter 
til neste års Millionfisken. Sett av helga 
4. – 7. juli og ta turen til Sjøvegan: – Klikk 
deg inn på Hoopla.no, og så håper vi at vi 
ser akkurat deg og mange flere til neste 
års Millionfisken, oppfordrer lederen i 
Millionfisken. 

Med ønske om riktig god jul!

God jul og godt nytt år fra jentene på Kleo

Vi er veldig taknemlig for alle som 
velger å handle lokalt

Vi har flyttet til Strandveien 6
Butikken bugner av flotte julegavetips

til både damer og herrer.

Strandveien 6, 9350 Sjøvegan 
Tlf: 92 81 40 40

Disse jobber alle hardt for Millionfisken. Ellen Lise Woll, Tonje Helen Gundersen og Tor Arne Chruickshank er 
alle med i styret, mens Gøril Daleng representerer SIF Fotball og Andreas Bay Salangen Næringsforening.

Millionfisken svømmer videre
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En glad gjeng med butikkansatte lover at det blir jul i Salangen  
– i år også. Alle synes det er stas å lage juleutstillinger i vindu-
ene, hjelpe noen med å finne den rette julegaven eller bare slå 
av en god prat. Det gir skikkelig god julestemning. 

Julehandel er selvsagt viktig for lokalbutikkene, og i år blir det ekstra 
lang åpningstid på torsdagene framover. – Det er et ypperlig tilbud 
til de som ikke har mulighet til å handle på dagtid, og for tilreisende 
fra andre kommuner, sier Ellen Lise Woll.

DE GODE LOKALBUTIKKENE 
Mange reiser nok til nærmeste kjøpesenter for å handle inn til jul, 
men det er viktig å vite at mange av lokalbutikkene kjører de samme 
kampanjene som i de store sentrene. – Handler du lokalt, bidrar 
du også med å sikre bosetting og utvikling av lokalsamfunnet, sier 
avdelingsdirektør Steinar Fredheim i Distriktssenteret. Han har god 
innsikt i hvilken betydning lokalbutikker har, og er fagansvarlig for 
det statlige Merkur-programmet, som skal gi distriktene tilgang på 
gode nærbutikker.

– Når du handler lokalt, er du med på å opprettholde både 
butikktilbudet, arbeidsplasser og et levende lokalsamfunn. Så takk 
til alle kundene som slutter opp om lokalbutikken. Samtidig vil jeg 
utfordre de som handler lite lokalt, til å tenke over hva butikken 
betyr for bygda og hvilke konsekvenser det vil ha dersom butikken 
blir lagt ned, sier Fredheim.

KOM TIL OSS
Mange av butikkene har holdt på i flere 10-år, og de vet å sette pris 
på kunder som handler lokalt. – Vi liker jo å drive med butikk og så 
er det godt å vite at vi er med på å holde liv i lokalsamfunnet, sier 
Kari Rogsaa. Nå er alle sammen klare med julepynta butikker og god 
julestemning.

Seindag på tirsdager: 12.00-19.00

Dame og herrefrisør

God julestemning med  
en god lokalbutikk

Et knippe butikkansatte som gleder seg til jul. fra venstre: Kari Rognsaa, Mary-
Anne Winstanley, Ellen Lise Woll, Siv Sæbø, Harald Rune Fjellstad og Susanne 
Haugen. Foto: Jon-Henrik Larsen.
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Julehilsen fra Salaks

www.salaks.no

Vi ønsker alle 
en riktig god jul 
og et godt nytt år!

w

Åpningstider i jula
Butikkene holder langåpent til kl 18.00 på utvalgte 
torsdager før jul (se oversikten). Da er det gode 
muligheter til å handle for tilreisende og for de 
med arbeidstid fram til kl 16.00 

FØRJULSTIDA:
Torsdag 23/11 – Langåpent til kl 18.00 
Maxi, Kleo, Z Interiør og Sport 1 Sjøvegan

Torsdag 30/11 – Langåpent til kl 18.00 
Maxi, Kleo, Z Interiør og Sport 1 Sjøvegan

Torsdag 7/12 – Langåpent til kl 18.00 
Maxi, Kleo, Z Interiør og Sport 1 Sjøvegan

Søndag 10/12 – Søndagsåpent kl 14.00-18.00

Torsdag 14/12 – Langåpent til kl 18.00 
Maxi, Kleo, Z Interiør og Sport 1 Sjøvegan

Søndag 17/12 – Søndagsåpent kl 14.00-18.00

Mandag 18/12 – Varierende åpningstider 
se annonsering for hver enkelt butikk

Tirsdag 19/12 – Varierende åpningstider 
se annonsering for hver enkelt butikk

Onsdag 20/12 – Varierende åpningstider 
se annonsering for hver enkelt butikk

Torsdag 21/12 – Langåpent til kl 18.00  
i de fleste butikkene

Fredag 22/12 – Langåpent til kl 18.00  
i de fleste butikkene

Lørdag 23/12 – Åpent til kl 16.00 (lillejulaften)

Romjul og nyttår
1. og 2. Juledag – Stengt 

3. Juledag: De fleste med detaljhandel 
har stengt. Sjekk de enkeltes 
åpningstider.

Torsdag 28.12 – 30.12 – varierende 
åpningstider, sjekk de enkelte 
butikkenes åpningstider for hver  
enkelt butikk.

Vinmonopolets 
åpningstider i jula

UKE 51: 
Mandag og tirsdag 11.00 – 17.00 
Onsdag 20/12 – fredag 22/12: 11.00 – 18.00
Julaften stengt

UKE 52: 
Onsdag 28/12 – fredag 30/12. 11.00 – 17.00
Nyttårsaften: 11.00 – 15.00

Aktiviteter i sentrum
LØRDAG 02/12:
Kl 12.00 Salangen Musikkforening (SMF) 
spiller på sykehjemmet 

kl 13.00 Åpning av Pepperkakegrenda ved 
ordfører Simon Løvhaug. SMF spiller

kl 14.00 Julegrana tennes. SMF spiller

SØNDAG 10/12: 
Glade sangere lager julestemning i 
sentrum

SØNDAG 17/12 
1000 lys i gatene og i sentrum 
(værforbehold)

Forbehold om endringer – 
dagligvarebutikkene har andre 
åpningstider
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Den populære puben Maloneys har i 
høst fått et nytt lokale de kan friste 
innbyggerne i Salangen med. Et splitter 
nytt selskapslokale står klart til trofaste 
Maloneys-kunder!

MALONEYS PUB
Maloneys Pub er et utested på Sjøvegan som 
blir drevet av frivillige. Siden oppstarten 
for 5 år siden, har de blant annet arrangert 
pubkvelder, quizer, valgvaker, konserter og 
mye mer. Styremedlem Andreas Bay forteller 
at puben ble startet da Kåre på Kaia valgte 
å skille kafé og utested. Kaféen ble stående 
som bedrift, mens Maloneys ble stiftet som 
forening. I skrivende stund er de 12 frivillige 
som sørger for at puben har arrangementer 
2 – 4 ganger i måneden, der alle inntektene 
går til å utvikle bygget og fasilitetene til 
puben. 

SELSKAPSLOKALE
Maloneys består av et areal til pub og et 
areal til diskotek, men nå står et splitter nytt 
selskapslokale klart til bruk hos Maloneys. 
Andreas Bay beskriver det som et mindre 

Tlf.: 77 17 16 10

Vi har:
    - Kafe
    - Restaurant
    - Bar
    - Catering

Telefon: 77 17 12 00 Ønsker alle en riktig god jul og et godt nyttår!

Tlf. 918 20394

Julestengt fra 22. desember - 3. januar

Glad gjeng på Maloneys. Fra venstre: Trond Losvik, Malin Tverseth, Kjell Gundersen og Inger Lise Damli Lohne.

Nytt selskapslokale Nytt selskapslokale 
på Maloneyspå Maloneys

areal som kan brukes til mye forskjellig: 
– Dette er et lokale som kan brukes til 
møter, 50-årsdager eller cocktail-kvelder, 
for eksempel. Det er et veldig, veldig fint 
lokale, det er ikke noen rølpepub, men 
noe litt mindre som passer til mer intime 
arrangementer eller samlinger.

VINKVELD ELLER SPANSK FOTBALL?
Lokalet kan leies for private arrangementer, 
men det blir også arrangert offentlige 
arrangementer der etter hvert, nøyaktig 
hva som skal skje i lokalet er litt opp til 
Salangsværingene: – Vi håper vi skal få brukt 

det mer! Det er jo slik at når vi åpner dørene, 
så kommer det ofte veldig mange. Det nye 
lokalet egner seg ikke akkurat for bygdefest, 
men vi leter etter noen gode konsepter som 
kan passe der, sier Andreas Bay. Han trekker 
også fram at hvis noen i nærmiljøet har et 
godt konsept de vil teste, er det bare å ta 
kontakt, så kan det være muligheter for å få 
til dette hos Maloneys: – Det kan være alt fra 
en vinkveld til å samles for å se på spansk 
fotball. Det krever jo at man må ta initiativ 
til det og være villig til å bruke sin egen 
fritid, men døra vår er alltid åpen, sier en 
optimistisk Andreas Bay til slutt.
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- 40 plasser med strøm (16 amp.)
- Tømmeplass for wc.
- Vannfylling.
- Renovasjon.
- Helårsåpent.

Velkommen til Salangen

SJØVEGAN BOBILCAMPING

Telefon: 77 17 14 33 - Faks: 77 17 17 53 - epost: post@sjoveganmaskin.no
Mobil: Toralf: 97 65 57 77 - Ronald: 95 06 95 95 - Cato 91 76 24 44

Kommunehuset i Salangen har fått sin «midtlivsoppdatering»,  
ifølge ordfører Simon Løvhaug. På folkemunne kalles det gjerne  
«det gamle ISIS-bygget», og der er det nå nye vinduer og ny kledning: 
– Vinduene gikk ikke an å åpne lenger, det var temmelig «sletent», 
konstaterer ordføreren. Litt etterisolering har det også blitt, og 
uteområdene forskjønnes. Tanken er at det skal bli en sammenheng  
fra kommunehuset til sentrum, sier Simon Løvhaug.

Salangen kommune er i gang med første byggetrinn av 
 utviklingsprosjektet i sentrum. Det overordna målet med 
prosjektet, er å skape bedre kontakt med sjøen, etablere gode 
oppholds- og møteplasser, og gjøre sentrum mer attraktivt både 
for innbyggerne og besøkende. 

Som en del av prosjektet planlegges ny strandpromenade, 
etablering av «Museumsplassen» med kaifront, oppgradering av 
eksisterende molo, gapahuk på moloen, servicebygg med toalett 
og dusj, leke- og aktivitetsplass, og ny parkeringsplass tilknyttet 
småbåthavna. «Museumsplassen» planlegges som et bilfritt byrom 
med nye dekker, beplantning, benker og belysning - dette skal bli et 
godt sted å være!

Prosjektet er i full gang, og teknisk sjef i Salangen, Reidar Berg, tok 
en runde med kamera i oktober for å vise oss status.

Sjøvegan mer attraktivt Smått og stort i Salangen
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ÅPENT FOR ALLE
Per Christian påpeker at selv om 
hovedidéen var å gi tilbudet til kommunen 
for skoleelever, er bofellesskapet åpent for 
alle: – Det er en kombinert mulighet, så om 
du jobber for Salaks, kommunen eller et 
bemanningsbyrå, er dette en god mulighet 
for å bo rimelig på Sjøvegan 

INTERESSEN ER DER
I skrivende stund er kun ett av rommene 
utleid, men Per Christian har dialog med 
flere interesserte som vurderer å flytte 
inn. Bygget er klart til innflytting og han 
har god tro på at huset kommer til å 
fylles opp. Han forteller at de første fire 
rommene sto klare i august, mens de 
siste fire ferdigstilles nå: – Egentlig er alle 

Millionfisken 2024

Salget er i gang på Hoopla - 350 billetter til førjulspris

4. - 7. juli

Hybelhus 
for alle

rommene klare til innflytting, det står bare 
på møblement. Hvis noen vil flytte inn 
allerede nå, så får vi helt klart til det. 

NYOPPUSSET BOLIG TIL EN BILLIG 
PENGE
Å leie et rom i dette kollektivet, koster 
4100 kr i måneden, med internett, strøm 
og møblement inkludert i leieprisen. 
Schjølberg mener også at man skal 
lete lenge etter en bedre beliggenhet 
på Sjøvegan for en slik pris: – Det er jo 
økonomisk lurt å bo der, og så er det jo 
midt i sentrum, med gangavstand til alt! 

TRAVEL MANN
Er du lokalkjent på Sjøvegan, kjenner du 
nok igjen Per Christian. I tillegg til å drive 

sitt eget eiendomsfirma, er han nemlig 
butikksjef på Coop Extra. Som om ikke det 
var nok, studerer han fulltid ved BI og er 
befal i heimevernet, men han har alltid 
hatt et godt øye for eiendom: – Jeg kjøpte 
mitt første hus da jeg var 18, så jeg har 
drevet med eiendom siden jeg var myndig. 
Det vært litt karriereskifter, jeg var også 
yrkessoldat en stund, så det har vært mye 
forskjellig. 

RING I VEI!
Schjølberg sier at det bare er å ringe 
eller sende han en e-post hvis du vil bo i 
kollektivet. Så hvis du trenger en rimelig 
bolig i Sjøvegan, er det bare å kontakte 
han på 959 45 488 eller send en mail til 
perchr95@hotmail.com 

I vår etablerte Per Christian Schjølberg sitt eget eiendomsselskap og 
overtok to næringsbygg i Sjøvegan sentrum. Det har vært mangel på 
gode bomuligheter for skoleungdommen i Salangen, og derfor har han 
nå utviklet et bofellesskap med 8 soverom. 

Per Christian Schjølberg bygger bofelleskap i Salangen. Foto: Jon Henrik Larsen.

mailto:perchr95@hotmail.com
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Ordføreren er 24 år. Varaordføreren er 
eldre, 25 år. Kanskje er de landets yngste 
ordførerduo, og de skal styre Salangen 
kommune de neste fire årene: Ordfører 
Simon Løvhaug, SP, og varaordfører 
 Mathias Andrè Jenssen, H. At Senter-
partiet fikk ordføreren er ingen bombe 
akkurat, for kommunen har vært styrt 
av dette partiet siden 1999. Nå er SP og H 
enig om å samarbeide framover.

ORDFØRER 24 ÅR
Simon er både agronom og har fagbrev 
i akvakultur: – Jeg jobba i Salaks fra 
jeg var 16 år, og var lokalitetsleder der. 
Politisk aktiv har jeg vært siden jeg 
var 15, i Senterungdommen, og også i 
kommunestyret de siste 4 årene. Nå er han 
øverste politiske leder i kommunen:

– Det er spesielt. Du vet ikke helt hva du går 
til, og jeg bruker mye tid på å få oversikt. 
Har jo fått prøvd meg siden april, da Sigrun 
ble statssekretær. Simon slår fast at det 
er komplekst å drive en kommune, mye 
mer enn folk tror: – Jeg innser at mange 
har forventninger til at kommunen skal 
løse alt. Kommunen løser de oppgavene 
vi er lovpålagt så fort og godt vi klarer, 
og så strekker vi oss så langt ressursene 

rekker på de andre tingene. Simon 
Løvhaug innrømmer at man lett kan bli litt 
«heimblind», og mener at kommunen har 
et visst ansvar for å drive folkeopplysning.

Samtidig er han imponert over 
dugnadsånden i Salangen: – Den er 
fantastisk, og vi har et utrolig flott 
næringsliv. Se bare på Millionfisken, sier 
han og fortsetter: – Jeg var pissnervøs 
da jeg skulle tale ved åpninga der. I 
utgangspunktet hater jeg sånt, men det 
kommer seg litt etter litt. Og å treffe 
folk er absolutt det triveligste! Om å 
samarbeide med Høyre og Mathias: – Vi 
har kjent hverandre og vært venner siden 
vi begynte på skolen, og er fortsatt gode 
venner. Så å samarbeide med Mathias tror 
jeg skal gå veldig bra. Jeg er opptatt av at 
vi skal fortsette å ha et godt politisk klima 
i Salangen, så da er et godt samarbeid på 
tvers av alle partiene viktig!

VARAORDFØRER 25 ÅR
Mathias eier to drosjebiler, kjører litt taxi 
sjøl, og jobber også for familiebedriften 
JM Jenssen Maskin. Faktisk sitter han 
i ei gravemaskin når vi intervjuer han. 
Mathias Andrè kom inn i politikken via 
Ungdomsrådet, deretter Indre Troms 
Unge Høyre – det fantes ikke noe Unge 

Høyre i Salangen. Han ble med i Salangen 
Høyre før forrige valg, og har allerede vært 
medlem av kommunestyret i fire år. 

Den ferske varaordføreren tror samarbeidet 
med ordføreren går veldig bra: – Vi er jo 
jevngamle, og kjenner hverandre gjennom 
felles interesser med ski, fotball, litt 
friidrett og sånn. Det har roa seg med 
idretten nå, humrer han. Mathias tror 
det blir både artig og spennende å være 
varaordfører. For kommunen sin del, tror 
han det blir viktig  å fornye arealplanen og 
få ferdig arbeidet med omsorgsboligene. 
Generelt er det viktig  å sette i gang 
tiltak for å styrke bolysten, understreker 
varaordfører Mathias Andrè Jenssen.

Finn mer:
www.salangen.kommune.no

Salangen kommune
-sprenger grenser!

M ED VERDIENE SPREK, ROMSLIG OG FRAMTIDSRETTET

ØNSKER SALANGEN KOMMUNE DEG VELKOMMEN

til store opplevelser hele året!

Ung ordførerduo i Salangen

Ny, ung ordførerduo skal styre Salangen kommune de 
neste fire årene. Simon Løvhaug, SP og Mathias Jenssen, 
H tror det går bare godt. Foto: Ivar Prestbakmo.
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Alle som har gått forbi det gamle Euro-
nics-bygget på Sjøvegan, har lagt merke 
til at her har det skjedd store endringer 
det siste året: Bygget har vært gjennom 
en skikkelig «Bli-ny»-operasjon: – Ja, vi 
har oppgradert kraftig, sier styreleder 
og prosjektleder Torkel C. Rørstrand. 
Han forteller at de har investerte noen 
millioner i oppgradering av lokalene: 
-Vi har bl.a. valgt Møre Royal på fasa-
den, og integrert vår orange logofarge i 
detaljer utvendig på en fin måte. Det var 
det verdt, mener de som jobber der – og 
tydeligvis også Salangsværingene.

-Vi har fått kjempemange positive 
tilbakemeldinger, og det er veldig hyggelig. 
Bygget var jo slitent og trengte virkelig en 
oppgradering, sier Rørstrand. Dessuten er 
det aldri bra med tomme lokaler i sentrum, 
mener han.

Sjøvegan

Velkommen til julebutikken

Man.-fre. 10-16.30  - Lør. 10-15

Strandsenteret, 9350 Sjøvegan   -   Tlf.  77 17 11 22 - Mob. 90 03 64 16

«Extreme 
makeover»  
for Bye  
Berg Elektro

Bye Berg Elektro het tidligere Jensen 
Elektriske, og eies av Tormod Berg og de 
to sønnene hans. Tormod selv har holdt 
på i nesten 30 år, og startet opprinnelig i 
Lavangen, men flyttet til Salangen i 2007. 
Firmaet har i dag rundt 15 ansatte, i tillegg 
til tre lærlinger. Markedet er først og fremst 
Salangen, pluss de «omkringliggende 
områdene», dvs omlandet i en radius på 
rundt 1 times kjøring. Det har bl.a. store 
prosjekter på Evenes, Målselv og Narvik.

For tida holder Bye Berg Elektro bl.a. på 
med to store prosjekt. Det er Sjøfront-
prosjektet i sentrum av Sjøvegan, der de 
har alt av elektro-arbeid. I tillegg jobber de 
med alt av elektro på 15 nye omsorgsboliger 
på Setermoen. – Det går bra, og vi driver 
godt, slår Torkel C. Rørstrand fast. 
Bedriften er også med i den landsdekkende 
elektrikerkjeden «Norgeseliten», og skal 
vi tro styrelederen, anstrenger de seg hver 
eneste dag for å leve opp til dette ambisiøse 
navnet.

Tormod Berg, daglig leder, Sara Røkenes, lærling, Benjamin Olaisen, montør, Andre Bye Berg, prosjektleder/bas 
og Kjetil Røkenes, montør.
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Vi har godt utvalg i varme vinterjakker!

Sjøvegan
Sjøvegan

Sjøvegan
Sjøvegan

Sjøvegan
Sjøvegan

SPORT 1 SJØVEGAN
Strandveien 4 
Tlf: 77 17 49 00

ÅPNINGSTIDER:
Hverdager:  09:30 - 16:30
Lørdag:  10:00 - 15:00

Andreas Bay anbefaler 
julepunsj med smak av 
epler og ingefær

En herlig og frisk punsj med smak av eple, 
ingefærøl, lime, agurk, bringebær og mynte! 
Denne blir lekker å servere til gjestene dine. 

1 stk. lime
0,5 stk. agurk
1 l eplejuice eller eplemost
1 l mineralvann for eksempel Sprite
6 dl ingefærøl
125 g bringebær
1 potte frisk mynte

SLIK GJØR DU
1. Del lime og agurk i tynne skiver. Ha i en stor 
mugge.
2. Tilsett eplejuice, mineralvann og ingefærøl. 
Tilsett bringebær og mynte. Rør rundt, slik at 
alt blir godt blandet.

Server kald med isbiter.
Oppskrift hentet fra MATPRAT

Brød til overs? Lag et par deilige bruschetta med 
juleskinke til kvelds, så slipper du kaste brødet. 
Du kan selvfølgelig bytte ut juleskinka med sylte 
eller lammerull om du har det. Bruschetta med 
julepålegg er også en fin rett å sette på tapasbordet. 

4 skiver brød
2 ss olivenolje
0,5 pk kremost med pepper (á 125 g)
8 skiver juleskinke
0,5 boks friske urter eller spirer

SYLTET RØDLØK:
1 stk. rødløk
0,75 dl vann
0,5 dl sukker
0,25 dl eplecidereddik
0,5 ts salt
0,25 ts pepper

Tor Arne Chr. anbefaler bruschetta med julepålegg

4 porsoner
1 l TINE® Helmelk 3,5 % fett
1 ½ plater
kokesjokolade
20 stk marshmallows
1. Varm opp melka og rør ut sjokoladen.  
Kok forsiktig opp melk under omrøring.
2. Legg 2 marshmallowes i bunnen av et glass  
eller krus før du heller den varme sjokoladen over.
3. Pynt med resten av marshmallowen (se bilde)
Oppskrift fra Tine

FARMOR LISES herlig, varm sjokolademelk med 
marshmallows både i og på koppen. Til glede for 
liten og stor

SLIK GJØR DU
1. Lag syltet rødløk først. 
Skrell rødløk, del den i to og 
skjær i tynne skiver. Kok opp 
vann, sukker, eddik og salt i 
en kasserolle. Legg i rødløk 
når sukker og salt har løst 
seg opp. La det småkoke i 2 
minutter. Trekk kasserollen av 
platen og avkjøl.
Oppbevar gjerne syltet rødløk 
på glass med lokk.

2. Ha olje i en varm 
stekepanne og stek brødskiver 
på begge sider til de er gyllne 
og sprø. Legg skivene på et ark 
kjøkkenpapir, slik at overflødig 
olje renner av. 
3. Smør skivene med kremost, 
legg på juleskinke og topp med 
rødløk. Pynt gjerne med spirer 
og nykvernet pepper.  
Oppskrift hentet fra MATPRAT

https://www.tine.no/merkevarer/tinemelk/produkter/tinemelk-helmelk-3-5-fett


TUSEN TAKK TIL ALLE ANNONSØRER OG PRIVATE SOM GJØR NYTTÅRSFYRVERKERIET MULIG Å GJENNOMFØRE!

Aktiv-IT
Anitas blomster
Apotek 1
Arctic Fritid AS
Astafjord Tannklinikk
Astafjord Utvikling
BB Nord
Benaas Eiendom AS
Bjørnar Rørstrand 
Brødrene Bakkehaug
Brødrene Fløtten
Bunnpris
Bye Berg Elektro AS 

Byggekontroll Nord
Byggtorget Sjøvegan
Baa Eiendom AS
Coop Extra Sjøvegan
Demas AS
Dyrøy mat
Elvelund Camping
Felleskjøpet Sjøvegan
Fjellkysten Lavangen
Folkebladet
Furuly Turbuss
Garsnes Utvikling
Haro interiør/ Z-interiør

Innlandet Automobil-
verksted
JM Jensen Maskin
Karisalongen Baklia
Kontordesign Bardufoss
Lavangen Byggeindustri
Lavangen Elektro
Lavangen entreprenør
Lavangsnes Wunderkammer
Løkse Maskin
Maloneys Pub
Mast Frisør
Maxi Miljø AS

Mazhar Mathus
Ole Bjørnar Vestermo
Millionfisken
Outpost
Perpetum
Plan Evo AS
Regnskap i Nord
Salaks AS
Salangen Kommune
Salangen Taxi
Salaks Settefisk
Salangsvask AS 
Salong Lilleng AS

Sjøvegan Maskin & Transport
Skjellstad Eiendom 
Skogen Tre AS
Sparebanken Nord Norge 
Sport 1
Sør-troms museum
Thomassen bygg
Top Coat
Utsikten Studio 
YX Sjøvegan

Program 
Nyttårsfyrverkeriet
18:50 Ordfører Simon Løvhaug taler til folket
18:57 Nedtelling til nyttårsfyrverkeriet
19:00 Fyrverkeri synkronisert med musikk
19.20 Slutt og vel hjem

Salangsværinger og tilreisende er hjertelig 
velkommen til Salangen sentrum for å få en 
pangstart på nyttårsfeiringa!
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Støtt gjerne fyrverkeriet                  til 132958

Fantastisk fyrverkeri

SV
ANE

MERKET

Salangen kommune har noe så unikt 
som et fantastisk fyrverkeri på nyttårs-
aften. Hvert eneste år har entusiastene 
i Maxi Pyroteam lagt hodene i bløt og 
skapt magi. I fjor kunne de feire 40-års-
jubileum, og i disse dager planlegges 
det 41. nyttårsfyrverkeriet. Som Svovel- 
Petra, alias Tone Jensen Steinsund, 
konstaterer: – The show must go on! Vi 
avlyser aldri.

Pyroteamet setter enorm pris på alle 
bedriftene og de private i Salangen og 
kommunene rundt som støtter fyrverkeriet 
økonomisk: – Alt avhenger av dem. De 
gjør at alt går rundt. Vi i teamet gjør hele 
jobben på dugnad, og har utstyret, men 
trenger støtten til å kjøpe de produktene vi 
trenger. 

MO I KNÆRNE
Maxi Pyroteam fornyer seg hvert år, 
med musikk, produkter og oppbygging. 
Fyrverkeriet har de siste årene vært 
synkronisert med tøff, majestetisk og 
spesiallaget musikk. Bandet Top Coat stiller 
med profesjonelt lydanlegg på nyttårsaften, 
noe Maxi Pyroteam setter stor pris på. 
Fyrverkeriet er nøye planlagt ned til den 
minste detalj, forteller Tone. Musikk og 
produkter skal harmonere med hverandre: 
-Vi skal vekke følelser i kroppen, så selv den 
minste fyrverkerientusiasten kan bli mo 
i knærne. Det løfter et vanlig tradisjonelt 
fyrverkeri til et helt annet nivå, og bør 
oppleves på anvist publikumssone, sier 
hun. 

Det hele skytes fra Strandparken kl 19.00, 
etter at ordføreren har holdt tale.  Der 
er det god plass til publikum, og også 
med tanke på sikkerhetsavstand. Hvis 
været tillater det, fylles innfartsveiene 
med levende lys for å ønske alle hjertelig 
velkommen.

BARE Å NYTE
Fyrverkeriet skytes fra et avansert trådløst 
avfyringssystem. Selve fyrverkeriet er 
designet og forhåndsprogrammert på data 
med et av de beste designprogrammene på 
verdensbasis. – Det er MYE jobb i forkant 
og mye koblinger på selve nyttårsaften. 
Men når alt smeller til kl. 19.00, trykker vi 
på en enkel knapp, og så er det bare å nyte, 
forteller Svovel-Petra. Arrangementet er 
gratis og åpent for alle. 
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